
   

 

 

 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  19.12.2023 

        In sedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Corneşti , judeţul Dâmboviţa. 
       Sedinţa este deschisă de secretarul general al unităţii administrativ teritoriale, care arată că 
membrii Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă ordinară în conformitate cu prevederile 
art.134 alin.(1) din OUG.nr.57/2019 prin dispoziţia primarului nr.601/13.12.2023 şi a invitației 
înregistrată cu nr.14891/13.12.2023. 

        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 

prezenţi un număr de 14 consilieri , lipsește nemotivat dl. Marian  PUȚARU.  
        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, 
necesar desfășurării acestei .           

                La sedinţă participă:secretarul general al comunei , consilierul din cadrul Compartimentului 

financiar contabilitate și cetățeanul Nicolae LUCA  din satul Cornești.  
                Dl. Radu STANCU – primarul comunei Corneşti  judeţul Dâmboviţa , este invitat ca în 

conformitate cu prevederile art.135 alin.(7) din Ordonanța de Urgență   a Guvernului  nr. 

57/2019 Codul administrativ, să supună spre aprobare proiectul  ordinii de zi :     

       1. proiect de hotărâre privind validarea dispozitiei nr.600/12.12.2023 privind rectificarea 

bugetului local în trim.IV ; 

         -iniţiator primar Radu STANCU; 

         - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3.  

      2.- Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la hotărârea nr. 63 din 29.11.2023 privind   
aprobarea încheierii unui act adițional la contractul de asociere nr. 219/4512/31.03.2023, pentru 

realizarea investiției „Modernizare drumuri comunale în comuna Cornești judeţul Dâmboviţa”; 

          - iniţiator primar Radu STANCU 

          - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

      3.- Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de servicii juridice, consultanţă şi 
asistenţă juridică pentru apărarea intereselor comunei Cornești precum şi ale autorităţilor 
administraţiei publice locale din comuna Corneşti , judeţul Dâmboviţa; 

           - iniţiator  primar Radu STANCU; 

           - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

    4.- Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice și a statului de funcții al 
comunei Cornești, județul Dâmbovița . 

           - iniţiator  primar Radu STANCU; 

           - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

       5. Proiect de hotărâre privind apartenența la domeniul public al comunei  Cornești, județul 
Dâmbovița  a unui imobil. 
           - iniţiator  primar Radu STANCU; 

           - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

       6. Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 
      Se propune suplimentarea ordinii de zi cu : 

1-Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului local pe trim.IV pentru anul  2023 și  
aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul de  

investiții publice pe surse de finanțare și retragerea de pe ordinea de zi a punctului 4 . 

       Secretarul general face cunoscut  consiliului local că sunt îndeplinite condițiile prevăzute la 
art.136 alin.(8) iar proiectele de hotărârii pot fi supuse dezbaterii.   

       Deasemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 
obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care 
îl au la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.   
        Astfel că dl.Radu STANCU- primarul comunei , supune la vot proiectul ordinii de zi. 

        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

 

 

 



 

 

 

        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi inclusiv 

suplimentarea propusă . 
         Dl. Vasile ȘERBAN- președinte de sedință ales conform hotărârii nr. 61/29.11.2023 este 

invitat să preia lucrările ședinței. 
         Se dă cuvântul secretarului general spre a  supune la vot procesul verbal al şedinţei 
anterioare în condițiile art.138 alin.(15). 
         Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  
         Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind validarea 

dispozitiei nr.600/12.12.2023 privind rectificarea bugetului local în trim.IV și se dă cuvântul să-l 

prezinte inițiatorului. 
        După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 
specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 
        DL.CRĂCIUN – suma este din fonduri europene pentru sisteme de supraveghere în cadrul 

PNRR,  este de acord  însă un coleg a întrebat în legătură cu camerele instalate în anul 2022 , cât 
au costat , câte au fost montate și cât costă mentenanța . 
        Nu mai sunt discuții. 
        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
        Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind validarea dispozitiei 

nr.600/12.12.2023 privind rectificarea bugetului local în trim.IV a fost aprobat cu unanimitate de  

voturi devenind hotărârea nr. 71/19.12.2023.       

 

Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind privind modificarea 

anexei la hotărârea nr. 63 din 29.11.2023 privind   aprobarea încheierii unui act adițional la 

contractul de asociere nr. 219/4512/31.03.2023, pentru realizarea investiției „Modernizare 
drumuri comunale în comuna Cornești judeţul Dâmboviţa”  și se dă cuvântul să-l prezinte 

inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 
      Dl.CRĂCIUN- nu este sigur că trebuie act adițional , aceasta este situația, este obligatoriu de 

semnat pentru că se va auzi în comunitate că nu s-a votat pentru. 

       In lista de investiții a fost cupinsă suma de 350000 lei, bani cheltuiți imediat după semnare 
în trim.II iar restul de 800 mii lei în trim.III , acum au apăraut 101 mii lei și a mărit lista de 
investiții , de unde a apărut  această suma , ce poate să spună și dacă poate  acum? 

       Doamna Chiriță – consilier Compartiment financiar- contabilitate- nu poate să spună acum 

nu are documentele  care trebuie.  

        Dl.Primar este vorba de cei 600 mii lei de la CJ Dâmbovița ? 

        Doamna Chiriță- da, de  aceștia este vorba . 
        DL.CRĂCIUN- de unde vin banii acestia , mai bine și mai sănătos era ca în buget să-i bage 

la investiții  și nu în contul acela pitiți. 
       Se intră în ultimul an de mandat, lucrurile trebuie să se schimbe total, un buget trebuie să fie 
echilibrat și să nu dea posibilitatea  să se cheltuiască cum se vrea. Nu este plan de achiziții , 
achizițiile trebuia să fie compartiment în subordinea viceprimarului.   
       Dl.Primar- de ce se stă cu drumurile ? dacă tot se pretinde ca el să fie la linie o să solicite ca  
și din partea cealaltă să fie…. 
       Dl.Crăciun – ne amenințați ?   

       Dl.Ioniță- actul adițional este bun , este bine ca din comisie să facă parte –dirigintele de 

șantier  și un specialist. 

      Dl.Primar – dacă va cheltuie bani ca să angajeze firmă pentru recepție se va zice că cheltuie 
bani… 

       Nu mai sunt discuții. 
 

 



 

 

 

       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
        Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind modificarea anexei la 

hotărârea nr. 63 din 29.11.2023 privind   aprobarea încheierii unui act adițional la contractul de 

asociere nr. 219/4512/31.03.2023, pentru realizarea investiției „Modernizare drumuri comunale 
în comuna Cornești judeţul Dâmboviţa”  a fost aprobat cu unainimitate de  voturi devenind 

hotărârea nr. 72/19.12.2023.       

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziționării de servicii juridice, consultanţă şi asistenţă juridică pentru apărarea intereselor 
comunei Cornești precum şi ale autorităţilor administraţiei publice locale din comuna Corneşti , 
judeţul Dâmboviţa și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 
specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 
       Dl.Primar a fost întrebat de dl.viceprimar  de ce a dat Distrigazul în judecată . A fost dat 

pentru că oamenii din satul Bujoreanca au fost sfătuiți să  facă cererii pentru extindere iar 

Distrigaz să fie obligat să facă pe cheltuiala lor , deși au spus că numai dacă este necesar vor 
face. Nu se știe dacă vom câștiga  dar a făcut ce trebuia. 
       Dl.Crăciun – de când este contractul ? de ce nu am acționat până acum ? 

       Dl.Primar – din 2004 și sunt actionati în judecată din 2021, iar dacă se va câștiga se vor da 
banii , deși crede că este foarte greu .. la fel a făcut și cu SC CONII , pentru drumurile de 

exploatare agricolă ,  nu au remediat încă , însă va face lucrările. 
       Dl.CRĂCIUN –în legatură cu pachetul de servicii juridice , anul trecut a avut o poziție 

contra și la fel și anul acesta, a solicitat periodic rapoarte , nu avem nici un control asupra banilor 

cheltuiți cu acest serviciu și nici dacă a adus bani, aceasta îi este părerea și o menține. Să se 
angajeze avocat pentru fiecare cauză. 
       Dl.Burlacu – trebuie să facă raport trimestrial și nu a făcut. 
       Dl.Primar- Va costa mai mult, când a fost invitat dl.avocat în sedință nu a fost întrebat 

nimic. 

       Dl.Crăciun- reamintește că dl.avocat a recunoscut un lucru grav că pe rapoartele depuse nu 
se uită nici Curtea de conturi. 
       Doamna Chiriță – rapoarte de activitate depune lunar odată cu factura. 

       Dl. Florin Gheorghe – așa a procedat și celălalt avocat și până nu a reziliat contractual nu s-

au lăsat , acum se dorește la fel. 
       Dl. Daniel CRISTEA- nu trebuie să vină  să-l vedem, depune rapoarte ….. 
       Nu mai sunt discuții. 
       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
       Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de 

servicii juridice, consultanţă şi asistenţă juridică pentru apărarea intereselor comunei Cornești 
precum şi ale autorităţilor administraţiei publice locale din comuna Corneşti , judeţul Dâmboviţa  

a fost aprobat cu 12 voturi pentru și 2 voturi împotrivă. Sunt împotriva  : dl. Crăciun Adrian și 
dl.Burlacu Ion, proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 73/19.12.2023. 

       Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind apartenența la 
domeniul public al comunei  Cornești, județul Dâmbovița  a unui imobil și se dă cuvântul să-l 

prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 
        Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind apartenența la domeniul  
 

 

 



 

 

 

public al comunei  Cornești, județul Dâmbovița  a unui imobil a fost  aprobat cu unanimitate de 

voturi,  proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 74/19.12.2023. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre  privind aprobarea  

rectificării bugetului local în trim.IV pentru anul 2023, aprobarea anexei 2 –Lista obiectivelor de 

investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul de investiții publice pe surse de finanțare și se 

dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 
        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt.    

        Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului local în trim.IV pentru anul 2023, aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții 
pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul de investiții publice pe surse de finanțare a fost aprobat cu 

unanimitate de voturi proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 75/19.12.2023.        

         Se trece la pct.-ul -Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse.    

                Nu sunt alte discuții, ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară lucrările 
ședinței închise .                        

         Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.   

 

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                     SECRETAR GENERAL,                                                                                          

                   Vasile ȘERBAN                                                            Gheorghița STAN 


